



Toyota Commercial Vehicle Insurance Plan gives you reliable and comprehensive protection.

Contact our Toyota sales representatives for more information or call:

**2880 1288**

「豐田商用車輛保險計劃」給車主  
穩健、可靠及全面的保障，  
令駕駛途中更覺安心。

查詢保險計劃詳情，請與豐田營業員聯絡，  
或致電保險熱線：

**2880 1288**

The insurance under this scheme is arranged by Crown Motors Ltd. and underwritten by Allied World Assurance Company, Ltd ("Allied World"). For details of terms and conditions, please refer to the insurance policy. If there exists discrepancies between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

保險計劃由皇冠汽車有限公司安排，Allied World Assurance Company, Ltd 世聯保險有限公司承保。本小冊子只作一般參考用途，有關承保條款及細則，請參閱保單。如英文與中文文本存有歧義，概以英文版為準。

 **TOYOTA**  
VEHICLE INSURANCE

Keep your business  
on the road to success

路路亨通  
搵錢更輕鬆



Commercial  
Vehicle  
商用車

**Factory warranty from Crown Motors Ltd.  
and insurance protection by Allied World  
Assurance Company, Ltd**

皇冠汽車有限公司原廠維修保養及輔以  
Allied World Assurance Company, Ltd 世聯保險有限公司  
完善保障



## New for Old Replacement 以新換舊

Replacement with new vehicle of the same grade if your vehicle is less than 6 months old and suffers total loss  
新車首六個月內如遇全損，獲償全新同類車輛

## No Depreciation Deduction 無折舊計算

For accidentally damaged parts if your vehicle is less than 6 months old  
新車首六個月內零件及附件因意外損毀



## No Claim Discount (NCD) Not Affected by Windscreen Claims 擋風玻璃賠償，不影響無索償折扣

Windscreen claims of up to HK\$5,000 per year  
擋風玻璃賠償額每年達5,000港元



## Genuine Parts 百分百原廠零件

Replacement of damaged parts and accessories  
更換損毀零件及附件



## 24-hour Assistance Service Hotline 24小時支援服務熱線 2851 0772

Offer roadside assistance, towing, general advice and claims handling, etc  
提供道路支援、拖車、一般諮詢、保險索償查詢等服務

## No Insurance Assessment 無需等候保險審批

For repair cost below authorised limit of **HK\$20,000**  
如意外維修費用低於保單授權修理限額之**20,000港元**



Notes : The above benefits are applicable for Commercial Vehicle Comprehensive Cover  
備註 : 以上保障項目適用於商用車輛綜合保險計劃。